



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

PALAZZO DI GIUSTIZIA - PIAZZA CAVOUR - 00193 ROMA - ITALY

The Central Council of the International Association of Judges,
convened in Yalta, on October the 10th, 2013 adopts the following

Resolution

The International Association of Judges, convened in Yalta (Ukraine) from the 5th to the 10th of October 2013, after it held a Conference relating to *High Councils for the Judiciary*, the Central Council:

Supports the constitutional amendments under consideration in Ukraine aimed at strengthening the independence of the High Council for the Judiciary (*Vyschaya Rada Yusticii*) of Ukraine and the model of appointment and career of judges assessed by the Venice Commission (the 15th of June 2013) of the Council of Europe.



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

PALAZZO DI GIUSTIZIA - PIAZZA CAVOUR - 00193 ROMA - ITALY

Le Conseil Central de l'Union Internationale des Magistrats

Réuni à Yalta, le 10 octobre 2013, adopte la suivante

Résolution

L'Union Internationale des Magistrats, s'est réunie à Yalta (Ukraine), du 5 au 10 octobre 2013 et a ensuite tenu une Conférence concernant les Conseils Supérieurs de la Magistrature. Le Conseil Central :

soutient les amendements constitutionnels en cours d'évaluation en Ukraine visant à renforcer l'indépendance du Conseil Supérieur de la Justice (*Vyschaya Rada Yusticii*) d'Ukraine et le modèle de nomination et carrière des magistrats, documents qui ont été évalués par la Commission de Venise (le 15 juin 2013) du Conseil de l'Europe.